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Działając na podstawie art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach 
(Dz. U. z 2018 r. poz. 870)  po rozpatrzeniu petycji otrzymanej w dniu 15.11.2018 r.                  
w formie elektronicznej informuję, co następuje:  
Pytanie: Możliwość wdrożenia w Urzędzie procedur związanych z pełnym używaniem 
środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówienia                          
-w formie o której mowa w art. 10 a Ustawy Prawo zamówień publicznych 

Odpowiedź: Na bieżąco analizujemy możliwości dotyczące wdrożenia używania 
środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówień 
publicznych. Ze względu na przesunięcie terminu wprowadzenia w/w przepisów                         
w życie tut. urząd nie planuje pełnego wdrożenia w 2019 r. procedur związanych                          
z pełnym używaniem środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach                               
o udzielenie zamówienia publicznego.  

Pytanie: Na bazie dokonanej analizy wnosimy o krótkie, kilkuzdaniowe podsumowanie 
w odpowiedzi na niniejszą petycję- mocnych i słabych stron ewentualnego wdrożenia 
procedur pełnego użytkowania środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach 
o udzielenie zamówienia. Oczywiście w odniesieniu do obecnie panującego                                  
w Jednostce stanu faktycznego.    

Odpowiedź: 

Mocne strony: większa transparentność postępowań, uproszczenie procedur, 
ograniczenie biurokracji, szybkość postępowania,   

Słabe strony: różnorodność systemów informatycznych, brak przygotowania 
organizacyjnego i technicznego oferentów do składania ofert w formie elektronicznej.   
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